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Abstract (en)
[origin: CN117643440A] The invention relates to a cleaning appliance device (10), in particular a high-pressure cleaner device, comprising: a motor
receptacle (12), which defines a motor receiving region (14) for receiving a motor (16); and at least one electronics housing (18) for receiving the
electronics (20). According to the invention, the electronics housing (18) is designed as a liquid-proof device, in particular a splash-proof device, for
the motor receiving region (14) and at least partially covers at least one side (22) of the motor receiving region (14).

Abstract (de)
Die Erfindung geht aus von einer Reinigungsgerätevorrichtung (10), insbesondere einer Hochdruckreinigervorrichtung, mit einer Motoraufnahme
(12), welche einen Motoraufnahmebereich (14) zur Aufnahme eines Motors (16) definiert, und mit zumindest einem Elektronikgehäuse (18) zur
Aufnahme einer Elektronik (20).Es wird vorgeschlagen, dass das Elektronikgehäuse (18) als Flüssigkeitsschutz, insbesondere Spritzwasserschutz,
für den Motoraufnahmebereich (14) ausgebildet ist und zumindest eine Seite (22) des Motoraufnahmebereichs (14) zumindest teilweise überdeckt.
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